

dōTERRA® sun After Sun Body Spray

曬後修護噴霧

dōTERRA® | CANADA
產品詳情



CPTG 專業純正檢測認證

dōTERRA® sun
After Sun Body Spray | 注意事項
170 g

60222220

主要功效

- + 在陽光曝曬後，為皮膚補水、舒緩肌膚
- + 保濕配方滋潤肌膚
- + 含有蘆薈、透明質酸、綠茶和維生素E。
- + 不含防腐劑、鄰苯二甲酸鹽、苯氧乙醇、PEGs或合成香料。

產品介紹

曬後修護噴霧的好處源於透明質酸；F富含植物性成分，如日本綠茶、紅藻提取物、金縷梅和蘆薈；以及集結CPTG® 精油，如古巴香脂、薰衣草、薄荷、永久花和乳香。經陽光照射後噴於皮膚，立馬溫和舒緩皮膚並提供保濕作用。

該配方不含氧苯酮、防腐劑和鄰苯二甲酸鹽，還對素食者十分友好，且無虐待。C曬後噴霧被包裝在一個鋁製s的非氣溶膠噴霧瓶中，可提供連續的360度塗抹，輕鬆覆蓋全身。doTERRA的防曬系列產品保護著每個年齡段的我們。

使用方式

每次使用前搖勻。

用於身體：將噴霧瓶放在離皮膚四到六英寸 / 10到15厘米的地方。連續噴灑全身。並擦拭以滋潤皮膚。

用於面部：噴在手上再擦拭在臉上。請勿直接噴在臉上。

注意事項

僅限外用。請勿吸入噴霧。如果出現刺激或發紅，請停止使用。避免接觸眼睛和敏感部位。放在兒童接觸不到的地方。加壓產品。不要刺穿或焚燒噴霧瓶。請勿存放高於攝氏49度(華氏120度)的溫度。

*6個月以下兒童：使用前請諮詢醫生。

Drug Facts	
Active Ingredient	Purpose
Zinc Oxide 16.8%	Sunscreen
Uses • Helps prevent sunburn • If used as directed with other sun protection measures (see Directions), decreases the risk of skin cancer and early skin aging caused by the sun	
Warnings For external use only Do not use on damaged or broken skin. Do not inhale spray. When using this product keep out of eyes. Rinse with water to remove. Stop use and ask a doctor if rash occurs Keep out of reach of children. If swallowed, get medical help or contact a Poison Control Center right away. Contents under pressure. Do not puncture or incinerate. Do not store at temperatures above 120° F.	
Directions For sunscreen use: • apply liberally 15 minutes before sun exposure • apply to all skin exposed to the sun • use a water resistant sunscreen if swimming or sweating • reapply at least every 2 hours. For Body: Hold can 4 to 6 inches from skin. Spray skin liberally in a continuous motion. Rub in to moisturize skin. For Face: Spray onto hands and rub into face. Do not spray directly on face. *children under 6 months of age: ask a doctor	
Sun Protection Measures. Spending time in the sun increases your risk of skin cancer and early skin aging. To decrease this risk, regularly use a sunscreen with a Broad Spectrum SPF value of 15 or higher and other sun protection measures including: • limit time in the sun, especially from 10 a.m.–2 p.m. • wear long-sleeved shirts, pants, hats, and sunglasses	
Inactive ingredients Water (Aqua), Butyloctyl Salicylate, Caprylic/Capric Triglyceride, <i>Carthamus tinctorius</i> (Safflower) Seed Oil, Propanediol, Ethyl Macadamiate, Methyl Dihydroabietate, <i>Helianthus annuus</i> (Sunflower) Seed Oil, Cetearyl Alcohol, Bentonite, <i>Daucus carota sativa</i> (Carrot) Seed Oil, <i>Curcuma longa</i> (Turmeric) Root Extract, <i>Boswellia carterii</i> (Frankincense) Oil, <i>Helichrysum italicum</i> Flower/Leaf/Stem Oil, Caprylyl Glycol, Coco-Glucoside, Vegetable Oil, Microcrystalline Cellulose, Jojoba Esters, <i>Cocos nucifera</i> (Coconut) Fruit Extract, Polyhydroxystearic Acid, Bisabolol, Caprylhydroxamic Acid, Sodium Gluconate, Tocopherol, Glycerin, <i>Rubus idaeus</i> (Raspberry) Seed Oil, Phytosterols, Cellulose Gum, Squalene, <i>Michelia alba</i> (Magnolia) Leaf Oil, <i>Simmondsia chinensis</i> (Jojoba) Seed Oil, <i>Cymbopogon flexuosus</i> (Lemongrass) Oil, <i>Aloe barbadensis</i> Leaf Juice, <i>Persea gratissima</i> (Avocado) Oil, <i>Cananga odorata</i> (Mang Ylang) Flower Oil, <i>Michelia alba</i> (Magnolia) Flower Oil, <i>Citrus nobilis</i> (Mandarin Orange) Peel Oil	
Other information • Protect this product from excessive heat and direct sun.	
Questions or comments? Call 1-800-411-8151	